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Přítomni: p. Pavel Bochnia, Jiří Štefek, Martin Strnadel, Miroslav Bartoň, Vangelis Simu, 
pí Jana Hloušová 

 
Program:  
1. Kontrola plnění úkolů z posledního jednání ze dne 29.4. 2014 
2. Informace z STK 
3. Informace z  komise rozhodčích 
4. Činnost komisí KM a TMK 
5. Průběžná zpráva o čerpání fin. prostředků MSKSH k 27. 5. 2014 dle výpisu z ek. systému 

Xaverius a kontrola úhrady pokut 
6. Projednání diskuzních příspěvků z  krajské konference dne 29. 4 .2014 
7. Zpráva z jednání předsedů krajských svazů ze dne 17. 5. 2014 v Praze 
8. Organizační, různé 
 
ad 1) Kontrola plnění úkolů z posledního jednání dne 29.4. 2014  –  pí Hloušová 
bod 3/5b splněno 
bod 3/8 splněno 
bod 4/1 splněno 
bod 4/2 splněno 
bod 4/3 splněno 
bod 4/4 splněno 
 
ad 2) Informace z STK – p. Štefek  
- na základě úkolu z mimořádného jednání exekutivy byl znovu projednán návrh změny soutěží 
pro nový soutěžní ročník 2014/2015, po projednání exekutiva nesouhlasí s navrhovanými 
změnami, 
- soutěže probíhají dle platného rozpisu, blíží se ukončení soutěží roč. 2013/2014, 
- předseda STK požádal o schválení úhrady cestovného pro zajištění předání pohárů a medailí 
pro vítěze na 1.-3. místě všech kategorií, exekutiva souhlasí, 
- předseda STK informoval exekutivu o současném stavu přihlášených družstev do dalšího 
ročníku 2014/2015. Bude dopracováno a během 10 dnů bude zasláno všem členům exekutivy 
k vyjádření.  
- bude rovněž řešena možnost spojení soutěží v některých kategoriích s Ol. nebo Zl. krajem, 
jednání proběhne v co nejkratší době. 
- dotaz p. Bochnii, zda byla řádně zaslána pozvánka na jednání předsedů STK do Prahy a pokud 
ano, proč se nikdo za STK MS KSH nezúčastnil jednání. Odpověděl p. Štefek. 
- informoval o dobré spolupráci s p. Martinem Kosou při obsazování rozhodčích, jeho činnost je 
velmi dobrá, 
- sankční poplatky vůči rozhodčím budou dořešeny v STK a bude podána zpráva. 
 
ad 3) Informace z  KR – p. Simu  
- podal informaci o zaslání dopisu „Veto rozhodčích pro roč. 2014/2015“ všem oddílům, 
- STK předal návrh na vystavení sankčních poplatků rozhodčím, kteří nezaplatili v řádném 
termínu vzdělávací poplatek pro příslušný ročník, 

Z Á P I S    č. 5/2014 
z  jednání exekutivy  MS KSH , konaného v úterý  
dne  27. května  2014  ve  14.30 hod. v Ostravě, 
Vítkovická 3083/1. 
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- v KR řešeny návrhy oddílů na vetaci rozhodčích, v tomto ročníku se již nebudou konat žádné 
vetace, 
- na základě vlastní žádosti, pozastavení činnosti – rozhodčí p. Kondělka A. a D., Samek, Poliačik, 
p. Tokoš – z důvodu stěhování do Prahy bude pískat pod tamním KSH 
- dle vyjádření p. Štefka byl dopis ve věci vetace rozhodčích unáhlený, mohlo se s tím ještě 
počkat, odpověděl p. Simu. 
 
ad 4)Činnost komisí – KM, TMK – p. Strnadel, Bartoň 
KM p. Strnadel  
- vyjádřil se k soutěžím mládeže jak současným, tak připravovaným. Na základě podkladů 
k soutěžím roč. 2014/2015, které připraví STK, se pak KM vyjádří a bude úzce spolupracovat na 
systému soutěží, 
- podal informace o národním finále NK ve Velké Bystřici, bylo velmi dobře připraveno, účast 8 
chlapeckých družstev a 10 dívčích družstev, jediná kritika byla na „velmi malé poháry“, mělo by 
to odpovídat akci – národní finále! 
- ŽL – finále proběhne v Karviné 
- Házenkářský desetiboj – veškeré informace včetně místa a termínu konání jsou na webové 
stránce ČSH, 
- házenkářské naděje Nymburk 2015, věnovat této akci maximální pozornost, exekutiva ukládá 
na příští jednání exekutivy připravit návrh na trenéry pro chlapce a děvčata, 
- Olympiáda dětí a mládeže, jako styčný pracovník pro jednání s p. Vlčkem z ČUS se pověřuje pan 
Martin Strnadel, rovněž připravit návrh na trenéry ke schválení, 
- na základě požadavku slovenské strany ve věci konání dalšího ročníku ČSL bude upřesněn 
termín jednání, účast – p. Strnadel, pí Hajžmanová, p. Bochnia. 
 
TMK – p. Bartoň 
Školení trenérů licence C ve dnech 20.-22. 6. 2014 a 27.-29. 6. 2014 se dle předběžného zájmu 
uskuteční. Vedením tohoto školení exekutiva MS KSH  pověřuje p. Miroslava Bartoně. 
 
Exekutiva pověřuje p. Bartoně zajištěním z ČSH konceptu smlouvy o reklamě v souvislosti se 
sponzorstvím firmy HOT-FIRE s.r.o. do konce měsíce června 2014. 
 
Pan Miroslav Bartoň požádal dnešním dnem, tj. k 27. 5. 2014, o ukončení své činnosti v exekutivě 
MS KSH ve funkci předsedy TMK. Exekutiva bere na vědomí a bude se zabývat dalším řešením 
vzniklé situace. 
 
ad 5)  Průběžná zpráva o čerpání fin. prostředků MS KSH k 27. 5. 2014 dle výpisu z ek. systému 
Xaverius a kontrola úhrady pokut – pí Hloušová 
 

- byla podána zpráva o průběžném čerpání fin. prostředků k 27. 5. 2014 dle ek. systému Xaverius. 
  S výsledky čerpání exekutiva souhlasí.  

 Poslední uskutečněný pohyb v tomto systému byl 24. 4. 2014. Od tohoto data 
do dnešního dne žádná aktualizace neproběhla přes všechny možné sliby, že 
k aktualizaci bude docházet pravidelně v rozsahu 10-14 dní!!! Tento stav je 
alarmující a pro oddíly je tento systém zcela nedostatečný pro kontrolu 
provedených plateb!!! 
 
- pokuty vydané za období od ledna 2014 do 27.5.2014, vedené pod číslem 1.-10./2014 byly 
uhrazeny.  
Pokuta č. 11/2014 pro TJ TŽ Třinec ve výši 500,-- Kč – zatím bez informace o provedení úhrady! 
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ad 6) Projednání diskuzních příspěvků z  krajské konference dne 29. 4 .2014 – p. Bochnia 
 
Po projednání bylo konstatováno exekutivou, že veškeré diskuzní příspěvky byly zodpovězeny 
v průběhu jednání konference. 
 
ad 7) Zpráva z jednání předsedů krajských svazů ze dne 17. 5. 2014 v Praze – p. Bochnia 
 
I přes avizovaný termín se jednání předsedů krajských svazů neuskutečnilo! 
 
 ad 8) Organizační, různé 
 
8.1. Dne 17. 5. 2014 se konala Rada ČSH, náš zástupce v radě p. Jaroň Rudolf přislíbil účast na 
našem dnešním jednání, nedostavil se však. Další avizované jednání rady se uskuteční 14. 6. 
2014. 
 
8.2.  Dne 28. 5. 2014 se bude konat Valná hromada ČUS MS kraje, účastí na tomto jednání byl 
pověřen v zastoupení za předsedu exekutivy p. Simu Vangelis. 
 
8.3. Na základě žádosti a projednání v exekutivě souhlasí pí Jana Hloušová 
s prodloužením svého setrvání ve funkci sekretáře a hospodáře házené  pouze o jeden 
měsíc, tj. do 31. 7. 2014, aby byla zajištěna náhrada do této funkce. 
 
 

Další jednání exekutivy se bude konat v úterý  dne 24. června 
2014 ve  14.30 hodin v Ostravě, Vítkovická 3083/1.  
 

 
Úkoly z jednání: 
 
bod 5/1 Házenkářské naděje Nymburk 2015, připravit návrh na trenéry pro chlapce a děvčata. 
T: 24. 6. 2014 
Z: p. Strnadel 
 
bod 5/2 Olympiáda dětí a mládeže,  rovněž připravit návrh na trenéry ke schválení. 
T: 24. 6. 2014 
Z: p. Strnadel 
 
bod 5/3 Na základě přihlášek oddílů připravit návrh soutěží pro nový ročník 2014/2015 a 
rozeslat všem členům exekutivy k připomínkám. 
T: 5. 6. 2014 
Z: p. Štefek 
 
bod 5/4 Řešit možnost spojení soutěží v některých kategoriích se zástupci Olomouckého a 
Zlínského kraje v co nejkratší době. 
T: 5. 6. 2014 
Z: p. Štefek 
 
Zapsala: Jana Hloušová                                                           předseda exekutivy MS KSH                     
                sekretář MS KSH                     Pavel    B o ch n i a, v.r. 
 


